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Bomötesprotokoll från 20/5 
 
Mötet öppnas. 
 
Områdeschef Magnus Eriksson presenterar sig och bovärd Jeanett och miljövärd 
Juha. Magnus kommer skrivas som M. 
 
Dagordningen läses upp. 
Jeanett utsågs till sekreterare och Kent till justerare. 
 
M informerar om hyresgästföreningen. Är ni intresserade att veta mer om dem 
kontakta kenneth.modig@hyresgastforeningen.se 
 
M berättar om EST ( Effektivt Samarbete och Trygghet). Vi samarbetar med 
kommunen och polisen. Allt vi ser och får in skickar vi via vår app till dem. Tex 
glaskross, klotter eller otrygga platser. 
Polisen, kommunen och Botkyrkabyggen träffas varje torsdag och går igenom det 
som skickats in och kan därefter lägga resurser på dessa platser. Ni får gärna maila 
M eller Jeanett om ni sett något. M berättar varför kommunen stängt många 
fritidshus. Detta pga de användes som värmestugor och inte till det de var meningen 
att användas för. En plats där ungdomarna skulle få hjälp att tex skriva CV. 
 
Botkyrkabyggen informerar: 
 
Målningsarbetet fortsätter i år. 
Vi kommer att satsa på helt,rent,snygt och trygghet i hela vårt bestånd. 
M meddelar att  soprummet som brunnit kommer att antingen lagas eller 
återuppbyggas. Vi vet efter att vi har gjort klart besiktningen. 
Jeanett medelar att ni kan kontakta henne för att säkerställa att behöriget till SRV, 
Skyttbrink finns inlagd på bricka nr 1. Dit kan  ni åka och slänga grovsopor. Efter ni 
vet att ni har behörigheten åk dit och prova först innan ni fyller bilen med sopor. 
Det kommer att komma en container som kommer att ställas vid infarten bom B. Juha 
beställer. 
 
M meddlar resultat från NKI (nöjd kund index), enkäten som delas ut varje år. 
Resultatet kring ert område ligger under område Tumba. Område Tumba har ökat sitt 
index generellt i år.  
Där det ökat är bla trygghet i området, ta kunden på allvar och  
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Där det gått ner lite är tvättstugor och utemiljön. 
Vi kommer att lägga fokus på helt, rent, snyggt och trygghet i år. 
 
Jeanett informerar om boendekraft. Ni har lämnat in en aktivitetsplan i höstas. 
Använd upp de pengar ni fått, kommer ni på fler aktiviteter ni vill göra så kan ni äska 
mer pengar. Kontakta mig som bovärd så berättar jag mer. 
Kul att ni har skapat en ny trädgårdsgrupp. Är ni intresserade att vara med kontakta 
mig så hjälper jag er med kontakt och dylikt. 
 
Inkomna frågor och svar:  
 
Vart är sandlåda som utlovats? 
Svar: Juha kollar detta, även lekparken generellt. 
Kan ni tömma cykelförrådet? 
Svar: Miljövärden kommer att gå ut med en avisering om att märka upp sin cykel. De 
cyklar som inte är uppmärkta under utsatt tid kommer att plockas bort, sparas en 
period för att sedan slängas. Samma gäller för moppeförrådet. Behöver ni nyckel till 
cykelförrådet kontakta bovärd. 
Lekparken, varför inte gummiplattor? 
Svar: vi har inte fått tag på någon godkänd variant som står för den miljöpolicy vi har. 
Finns det något lättare bord som är flyttbart i parken? 
Miljövärd Juha kollar upp detta. Även om det kan sättas en papperskorg med lock 
och skylt med plocka upp efter din hund.  
Önskemål om en skylt i tvättstugan. ”Stäng fönstret efter dig”. 
Tillvalsstaket, vad händer? 
M informerar att vi väntar på ny prisuppgift, mer separat information kommer. 
 
Övriga frågor: 
 
Kan vi få nya torkskåp, de vi har fungerar inte så bra? 
Svar: Juha kollar upp. 
 
Önskemål om storstädning i tvättstugan. 
 
Vad kommer att göras åt våra badrum? 
Svar: Det är ett pågående arbete. Vi vet inte dagsläget vad som kommer att ske. 
Vissa av oss har problem med kallt vatten i badrum och kök, vad är det som är 
fel? 
Svar: Vi vill att alla gör en felanmälan som har detta problem så vi kan ringa in vilka ” 
stammar” som berörs 
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Många av oss har problem med fodren på våra nya ytterdörrar, de sitter löst. 
Vad gör vi? 
Svar: Från projektledaren: ” Dessa foder klickas på plats (spikas ej om jag inte minns 
fel), så många upplevde dem då som lösa när det egentligen var enbart att de inte 
sitter ”lika stabilt” som traditionella foder, men de sitter fortfarande på plats.  
Om det däremot är så att de verkligen inte sitter fast och lossnat, ska de såklart 
felanmäla! 
 
Mötet avslutas. 


